
Делегат Младен Иванић упутио је питање Савјету министара БиХ и 

Министарству комуникација и транспорта БиХ које гласи: 

''Када је реално очекивати изградњу моста на Сави на аутопуту Бања Лука – 

Окучани?'' 

 


